



# Mu Xin Associate

T 604.640.4107 F 604.687.1415 Vancouver MXin@blg.com LinkedIn

Commercial Litigation 商业诉讼
Fraud Litigation 诈骗诉讼
Real Estate Disputes 地产诉讼
Arbitration 仲裁
Banking Litigation 银行诉讼

Mu has a broad disputes practice, with a focus on commercial litigation and international and domestic commercial arbitration.

辛沐律师在商业纠纷领域经验十分广泛,擅长处理各类商业诉讼以及国际、国内商事仲裁。

She has appeared before all levels of court in British Columbia in complex cases involving defamation, contractual and shareholder disputes, construction, real estate, banking, fraud recovery and arbitration-relatedlitigation.

她曾在不列颠哥伦比亚省的各级法院出庭,参与处理复杂案件,涵盖诽谤、合同与股东纠纷、建筑与房地产争议、银行业务、诈骗追偿以及仲裁相关诉讼等多种类型。

Mu's arbitration experience includes acting on counsel teams in significant commercial arbitration proceedings in Canada and Asia under various institutional sets of rules, including the UNCITRAL Rules, the VanIAC Domestic Arbitration Rules, and the HKIAC Administered Arbitration Rules.

在仲裁方面,辛沐律师曾参与多起极具影响力的商业仲裁案件,涉及加拿大与亚洲地区,并熟悉多种国际主流仲裁规则,包括 UNCITRAL、VanIAC 国内仲裁规则以及 HKIAC 管理仲裁规则。

Mu is fluent in Chinese and conversational in Cantonese. Prior to practicing law, she worked in a global technology company in Shanghai.

她精通中文,并能以粤语交流。在成为律师之前,她曾在上海的一家全球科技公司工作,具有国际化的商业视野。



### Experience 经验

- Sunstar Ventures Ltd. v. Conexus Credit Union 2006, 2022 BCSC 1674 counsel for the successful party defending a claim in relation to a purchase and sale contract of certain development lands.
   代表胜诉一方,成功为客户抗辩一宗涉及大型地产买卖合同的诉讼。
- Lee-Sheriff v. Christman, 2022 BCSC 1914 counsel for the successful party defending an application under the Protection of *Public Participation Act* (also known as the Anti-Strategic Lawsuits Against Public Participation legislation).
  - 代表胜诉一方,成功抗辩一项依据《公共参与保护法》(反 SLAPP 法)提出的申请。
- Defending claims brought against banks and credit unions in Provincial and Supreme Court of British Columbia.
  - 多次代表银行与信用合作社,在不列颠哥伦比亚省省级和高等法院应对客户提出的各类索赔。
- Fraud recovery investigations and proceedings, including obtaining freezing orders (Mareva injunctions)
  and third party document disclosure orders (Norwich Pharmacal orders), and the seizure and sale of real
  and personal property from the perpetrators of fraud.
  - 处理多项诈骗追偿案件,包括成功申请资产冻结令(Mareva)、第三方取证令(Norwich Pharmacal),以及对诈骗者名下不动产与动产的扣押与处置。
- Prosecuting and enforcing debt and judgment recovery claims, including the registration and recognition
  of foreign judgments and arbitral awards in British Columbia.
  - 代理多宗债务追讨与判决执行案件,包括在卑诗省办理外国判决与仲裁裁决的登记和承认。
- Part of a team that advising a software developer in a USD 200 million HKIAC arbitration relating to derivative software and copyright infringement under Hong Kong law.
  - 参与团队,为一家软件开发商在金额达 2亿美元 的 HKIAC 仲裁中提供法律意见,涉及衍生软件与版权争议。
- Counsel to the successful party in a joint venture dispute arising in relation to a major mine in an Asian state (UNCITRAL).
  - 在一起涉及亚洲某大型矿业项目的合资纠纷(UNCITRAL 仲裁)中,代表最终胜诉方。

### Insights & Events 观点与活动

- Author, "Hansman v. Neufeld SCC decision confirms that certain "counter-speech" is deserving of protection", BLG Article, May 2023
  - 作者: 《Hansman v. Neufeld —— 最高法院确认特定"反击性言论"值得法律保护》,BLG 文章, 2023 年 5 月
- Author, "SLAPP-back: Full indemnity costs awarded under B.C.'s anti-SLAPP legislation", BLG Article, April 2023
- 作者: 《SLAPP 反制: 卑诗反 SLAPP 法下的全额赔偿判例》, BLG 文章, 2023 年 4 月



## **Beyond Our Walls**

#### **Professional Involvements**

- · Member, Law Society of British Columbia
- Member, Canadian Bar Association
- Member, Vancouver Bar Association

### **Bar Admission & Education**

- British Columbia, 2021
- JD, University of British Columbia, 2020
- MSc, Imperial College London, 2013
- BSc, University College London, 2012

#### **BLG** | Canada's Law Firm

As the largest, truly full-service Canadian law firm, Borden Ladner Gervais LLP (BLG) delivers practical legal advice for domestic and international clients across more practices and industries than any Canadian firm. With over 800 lawyers, intellectual property agents and other professionals, BLG serves the legal needs of businesses and institutions across Canada and beyond – from M&A and capital markets, to disputes, financing, and trademark & patent registration.

#### blg.com

© 2026 Borden Ladner Gervais LLP. Borden Ladner Gervais LLP is an Ontario Limited Liability Partnership.